
Møteprotokoll 28. mai 2019
Boligselskap: Sameiet Siriskjeret 11-27 (1704)
Klokkeslett: 17:00

Møtedeltagere: Arne Bernt Dahle, Guro Waksvik, Nils Henrik Stokke, Sigrun Aasen, 
Kristine Birkeland, Terje Netland

Signert av: Sigrun Aasen, Arne Bernt Dahle, Terje Netland, Guro Waksvik, Kristine 
Birkeland

Sak 1

Godkjenning av saksliste og innkalling
Innkalling til møtet er sendt i god tid før møtet, og deltakere er kjent med sakslisten. 
Dersom styret er enige i det, kan sakslisten utvides med pere saker etter innsbill fra 
styremedlemmene.

Forslag til vedtak
Alle i styret godkjenner sakslisten og innkallingen.

Vedtak
Saksliste og innkalling Ole godkjent

Sak 2

Konstituering
Gjennomgang og utfylling av brotokoll fra PBPS

Forslag til vedtak
crotokoll utfylt og signert

Vedtak
crotokoll utfylt og signert

Vedlegg
1. 1704 - konstituerende styremøte.dox3

Sak å

Reklamasjoner
GjennomgV statusliste for reklamasjoner
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Forslag til vedtak
Saken tas til orientering

Vedtak
Saken tatt til orientering

Sak 4

Oppbevaring i korridor
Geir Kro sier: Fi Oør lage en regel som vi imblementerer i husordensreglene. æri 
rømningsvei i tilfelle Orann er alltid et viktig argument.

Brannstasjonen sier: Hovedregelen er at det ikke skal v/re noe OrennOart i 
trabbeobbgangeneMutenfor dørene. I hovedsak skal det v/re sterilt. 5en samtidig 
skal en ikke v/re sV rigid at en ikke tillater gjenstander som gjør det trivelig, som en 
botteblante eller en byntegjenstand. 5en altsV, ikke noe OrennOart.

Forslag til vedtak
Fi lager en regel, som bresiserer hva vi vil tillate

Vedtak
Fi reviderer husordensreglene hvor vi bresiserer hva vi vil tillate.

Sak 6

Risikokartlegging av garasjeanlegg
Styret er bliktig til V gjøre en risikokartlegging av garasjeanlegget. Her mV vi sette obb 
regler for hvordan vi sikrer Oiler, sykler og bersontransbort i anlegget. Dette gVr bV V 
unngV skade bV sV vel folk som kjøretøy. Det er viktig V ogsV se til at rømningsvei ikke 
hindres. Pg at anleggets rør og ledningsOaner ikke skades.

5ht Orann sV ansees garasjen som Orannteknisk sikker utover de 1å0 barkeringsblasser 
som er der. Det er intet i lovverket om antall Oiler eller andre kjøretøy. 5en siden vi har 1 
barkeringsblass br Oolig sV er det et utgangsbunkt for vurderingene. 

AltsV 

-�Styret er bliktig til V gjøre en slik risikokartlegging

-�Styrets kartlegging Olir gjeldende og alle OeOoere og andre mV følge de retningslinjer 
som settes obb.

Forslag til vedtak
Styret sørger for en slik risikokartlegging.

Deretter inkluderer vi hovedbunktene i en revidering av Husordensreglene.

Vedtak
Arne Bernt og Terje sørger for V foreta en risikokartlegging.
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Husordensreglene vil revideres ut fra dette. Se ogsV sak 4.

Sak 9

Økonomisk rapport 30.04
Gjennomgang av rabbort br abril 201R

Forslag til vedtak
Øabbort tas til orientering

Vedtak
Øabbort tatt til orientering

Vedlegg
1. ?konomisk rabbort abril 1R.bdf

Sak 7

Parkeringsforholdene
Styret har arOeidet med V fV Oedre orden bV barkeringsforholdene, OVde i garasjen og for 
gjestebarkeringsblassene. Dette er nV Oetydelig Oedre, men faren for at dette gVr tilOake 
til slik det var er stor dersom styret ikke har en klar blan for obbfølging.

I garasjen: 

her er det i hovedsak to forhold vi Oør diskutere:

a) hva skal v/re lov V ha i garasjen, og hvordan hVndhever vi dette U

O) det Olir stadig pere motorsykler, og b-blass for slike er full. Hvordan løser vi dette U

Gjestebarkeringsblassene:

Her har styret gjort en god innsats, men vi har fremdeles en del  fremmedbarkering. Dette 
vil v/re en utfordring ogsV i tiden fremover. Skal vi fortsette slik vi gjør nV sV Oør vi fV 
utredet juridisk hvilke virkemidler vi kan Oruke. Lnder hvilke forutsetninger er Oort-tauing 
aktuelt U Hvilke andre virkemidler vil kunne v/re aktuelle U

Forslag til vedtak
Styret tar inn i husordensreglene hva som er tillatt V obbOevare i garasjen. 

8ikesV hvor motorsykler kan barkeres.

5ht gjestebarkeringsblassene Oer styret om en juridisk Oetenkning fra 
POos-advokatene.

Vedtak
Styret tar inn i husordensreglene hva som er tillatt V obbOevare i garasjen. 
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8ikesV hvor motorsykler kan barkeres. Se forøvrig sak 4 og 6.

Styret Oer POos-advokatene om en juridisk vurdering av hvordan vi kan hVndtere 
gjestebarkeringsblassene i forhold til Oorttauing osv.

Sak q

Nettsidene til sameiet
Nettsidene vVre ligger i dag hos et selskab som heter SCuaresbaxe. æor V Oetale dette mV 
vi Oetale i dollar via et kredittkort, for deretter og fV refundert summen fra POos. Dette er 
i tillegg en relativt dyr løsning i forhold til sameiets Oehov. Det koster 12 dollar br. mVned, 
144 dollar br. Vr.

Ikke et veldig stort Oeløb, men i forhold til vVrt Oehov er det dyrt. Fi kan lage dette mye 
enklere. Fi kan ha en enkel hosting løsning hos one.xom for 17 kroner br. mVned. Det er 
204,- br Vr.

Forslag til vedtak
Fi pytter nettsiden vVre over til one.xom

Vedtak
Fi pytter nettsiden vVre over til one.xom som tar over hostingen av nettsidene. Terje har 
laget en ny enklere versjon av nettsidene som buOliseres. 

Sak R

Eventuelt
Styrehonorar utOetales xa 1. juni

ØønningM8yse blanlagt strømstans 12. juni

Stavanger kommune kontaktes om det er mulig V fV satt obb en søbbelkasse

Notater fra møtet
12. juni er en dVrlig dag for strømstans bga arrangement hos Innovation Doxk. Terje 
kontakter Øønning.

Terje kontakter Stavanger kommune om søbbelkasser.

Vedtak
Prienteringssaker.
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